
Zapisnik i odluke 
Redovne godišnje skupštine Saveza 2009. 

održane 3. ožujka 2009. u Zagrebu, dvorana „Zagreb“ Doma sportova, Trg K. Ćosića 11, od 
18 do 19.35 h. 

 
Nazočni: 

Predsjednica Saveza - Lidija Petrinović Zekan 
BK Medvedgrad 1998 – Šime Zekan, Andrea Žvorc 
BK Purger – Damir Skorup, Nikola Tucaković 
BK Silent – Mirjana Juriša, Ivana Dragčević 
BK Zagreb Maksimir – Goran Miletić, Dalibor Grudenić 
HBK Max – Igor Kraljić 

 
Izočni: 

BK Max – bez obrazloženja 
BK Nika – usmena isprika zbog obveza na MP Hrvatske 
BK Ružmarinka – bez obrazloženja 
BK Stella – bez obrazloženja 

 
Također nazočan: 

Tajnik Saveza Ratko Cvetnić 
 
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan (PPZ) pozdravila je nazočne. 
 
1. Izbor Verifikacijskoga odbora  
1.1 Izbor  
PPZ je predložila da u Verifikacijski odbor uđu skupštinari Mirjana Juriša, Igor Kraljić i 
Nikola Tucaković. 
  
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem.  
  
1.2 Izvještaj o kvorumu  
  
Verifikacijski odbor pregledao je Upisnik  članica i skupštinske prijavnice te je izvijestio da u 
članstvu Saveza ima devet klubova, što znači da je puni broj skupštinara 18, što daje kvorum 
od 10 skupštinara, te da je nazočno 10 skupštinara što znači da kvorum postoji te da 
nadpolovičnu većinu čini 6 glasova.  
  
Izvještaj prihvaćen jednoglasno javnim glasovanjem.  
  
1.3 Usvajanje dnevnoga reda  
PPZ je potom postavila pitanje bilo kakvih izmjena i dopuna dnevnog reda predloženoga u 
skupštinskome pozivu. Skupštinar Kraljić (SK) predložio je da se pod točkom Ostalo povede 
rasprava o potrebi popularizacije badmintona, obzirom na sve manji broj natjecatelja. PPZ je 
predložila da se dnevni red s ovom dopunom usvoji. 
  
Dnevni red prihvaćen jednoglasno javnim glasovanjem.  
  
2. Ovjera Zapisnika Izborne i godišnje skupštine Saveza 2008. te Izvanredne skupštine 
Saveza 2008. 



PPZ je potom postavila pitanje bilo kakvih izmjena ili dopuna zapisnika i odluka ovih dvaju 
skupština. Budući nije bilo primjedbi predložila je da se isti dokumenti ovjere. 
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 1).  
 
3. Usvajanje godišnjega izvještaja za 2008. 
PPZ ukratko je predstavila ovu točku dnevnog reda i zamolila tajnika Cvetnića (TC) za 
uvodno obrazloženje. TC podsjetio je na manjak od dvije proračunske dvanaestine, ali je 
naglasio da je program usprkos tome izveden u potpunosti, štoviše da se radi o najuspješnijoj 
godini u povijesti gradskog badmintona. 
 
3.1 Programski izvještaj 
TC napomenuo je da je Upravni odbor izvještaj usvojio na osnovi izvještaja o ugovornim 
obvezama koji se podnose ZŠS-u pa zbog statutarnog roka za objavu materijala u prijedlog 
izvještaja nisu ušle naknadne primjedbe, iako nema sumnje u njihovu argumentiranost. U 
raspravi koja je uslijedila sudjelovalo je više skupštinara, o osobito je istakuta potreba da se 
izvještaj nadopuni rezultatima igrača koji su uspjehe i kategorizacije postigli izvan rada 
selekcije, u svojim klubovima te da se stanje kategorizacije po klubovima jače istakne. U 
sklopu rasprave koju je potaknuo skupštinar Skorup skupštinari su dotakli i pitanje rada II. 
selekcije u kojoj u 2008. nije bilo igrača s kategorizacijom višom od VI. a ipak je financirana 
bolje od nekih uspješnih klubova. Neki od skupštinara istakli su problem da II. selekcija 
postaje monopol  samo jednoga kluba čime se gubi njen smisao. U raspravi je istaknuta 
potreba da se taj problem riješi u čemu će značajan orijentir biti i rezultati na predstojećim 
podmladačkim natjecanjima. U skladu s raspravom PPZ predložila je da se izvještaj prihvati 
sa nabrojenim dopunama 
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 2).  
 
3.2 Financijski izvještaj 
TC je dao kratak uvod izvještaju ponovivši problem manjka dviju proračunskih dvanaestina. 
Budući nije bilo primjedbi na taj izvještaj PPZ predložila je da se isti prihvati. 
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 3). 
 
4. Usvajanje Plana i programa rada i financijskog plana Saveza za tekuću godinu 
PPZ ukratko je predstavila ovu točku dnevnog reda i zamolila TC-a za uvodno obrazloženje. 
4.1 Programski plan 
TC je ukratko predstavio plan, čije su neke stavke već realizirane. U kraćoj raspravi oko 
imena igrača selekcije skupštinari su iznijeli mišljenje da je ovaj dio plana podložan stalnoj 
reviziji, o čemu će skrbiti Upravni odbor. Nakon toga PPZ predložila je da se plan usvoji.  
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 4). 
 
4.2 Financijski plan 
TC je ukratko obrazložio stavke i način prikaza financijskoga plana, podsjetivši na 
restriktivne nagovještaje za 2009. i na činjenicu da nakon najuspješnije godine Savez po prvi 
puta pada u iznosu u odnosu na prošlu godinu. Budući nije bilo rasprave PPZ je predložila da 
se plan usvoji. 
 
Prihvaćeno jednoglasno javnim glasovanjem (odluka 5).   



 
5. Ostalo 
5.1 Popularizacija badmintona među mlađim školarcima 
SK je prokomentirao mali broj sudionika na natjecanjima i iznio mišljenje da bi jači klubovi, 
oni koji se bave djecom, trebali imati odgovorniji pristup prema regrutaciji novih mladih 
članova. U kraćoj raspravi skupštinari su iznijeli svoja iskustva na tome polju, te 
prokomentirali i očekivanja od ulaska badmintona u Propisnik Ministarstva ZOŠ-a. Istaknuti 
su primjeri osobnog i izvaninstitucionalnog doprinosa u tome cilju koji su dali konkretne 
plodove. 
 
Budući više nije bilo točaka dnevnoga reda PPZ zaključila je sjednicu. 
 
 
ODLUKE: 
 
1. Ovjeravaju se zapisnici Redovne godišnje skupštine 2008. i Izvanredne godišnje skupštine 
2008. 
 
2. Programski izvještaj za 2008. usvaja se uz sljedeće nadopune: 
- pod Općenito ispraviti formulaciju plasmana Čimbura i Hoelblinga u „podijelili 3. mjesto“; 
te dodati popis kategorizacija po klubovima iz rubrike 2.2 Natjecanja. 
-  pod 2.1 Trening u prvoj rečenici dodati navod „i radom u klubovima“, a među igračima koji 
su bili na pripremama u Kini pribrojata Đurkinjaka; 
- pod 2.2 Natjecanja dodati rezultate i kategorizacije svih igrača koji nisu navedeni kao 
članovi selekcija; 
- pod 3.2 Školski sport dodati „U sezoni 2007-8. nastupila su 264 igrača iz Zagreba i još šest 
hrvatskih gradova, što čini 40 igrača više u odnosu na prošlu sezonu.“ 
 
3. Usvaja se financijski izvještaj Saveza za 2008. 
 
4. Usvaja se Plan rada Saveza za 2009. 
 
5. Usvaja se Financijski plan Saveza za 2009. 
 
 
 
Zapisničar, Ratko Cvetnić 
 
 
Predsjednica Saveza mr. sc. Lidija Petrinović Zekan 
 


